
 

 

 

تعلن شركة الخطوط السعودية للتموين لمساهميها عن بداية التصويت الإلكتروني على بنود الجمعية العامة 

 ل(العادية )الإجتماع الأو

م بخصوص الدعوة 2023-04-13بالإشارة إلى إعلان شركة الخطوط السعودية للتموين على موقع السوق المالية )تداول( بتاريخ 

مساءً من  20:00 تمام الساعة الثامنة فيبمشيئة الله تعالى  انعقادهوالمقرر   لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية )الإجتماع الأول(

عن طريق وسائل التقنية الحديثة، يسر شركة الخطوط السعودية  ،م2023-05-08هــ الموافق 1444-10-18يخ يوم الإثنين بتار

للتموين أن تعلن لمساهميها الكرام عن بداية التصويت عن بعد على بنود جدول أعمال اجتماع الجمعية والذي يستمر حتى الساعة 

 والنصف مساءً من تاريخ انعقاد الجمعية.  الثامنة

أو عن طريق البريد  8185تحويلة  0122339400وفي حال وجود أي استفسار نأمل التواصل مع إدارة علاقات المساهمين على الرقم 

 board.secretariat@Saudiacatering.comالإلكتروني 

------------------------------------------------------------------------------ 

Saudi Airlines Catering Company announces to its Shareholders the Starting of the 

Electronic Voting on the Ordinary General Assembly Meeting Agenda  

(First Meeting) 

  

With reference to SACC's announcement published on the Saudi Stock Exchange Co. (Tadawul) on 

13/04/2023G, regarding the invitation made to attend the Ordinary General Assembly Meeting 

(First meeting) which will be held on Monday 18/10/1444H corresponding to 08/05/2023 at 

20:00p.m, which is scheduled to be held via modern technology, SACC is pleased to announce to its 

shareholders the starting of the electronic voting on the AGM meeting agenda which will remain 

available to shareholders through (Tadawulaty) services website until 08:30 p.m. of the day of the 

AGM. 

For more information, please contact Investor Relation Department via 0122339400 Ext 8185 or by 

email board.secretariat@Saudiacatering.com. 
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